
                                Chorzów 09/01/2024 r. 

PROTOKÓŁ NR 5/2023-2024 

ze spotkania Rady Rodziców 

przy Uniwersyteckim  I Liceum Ogólnokształcącym im. Juliusza Słowackiego 

w Chorzowie 

Zebranie rozpoczęto potwierdzeniem obecności. 
Na zebraniu obecni byli: 

1. Marta Chmielewska   1D  - Przewodnicząca RR 

2. Aleksandra Kluba   4C - Z-ca Przewodniczącej RR 

3. Joanna Starzyk   3B - Członek RR 

4. Jacek Wesenfeld   4B - Członek RR  

5. Justyna Mizeracka   1B - Członek RR 

6. Małgorzata Banaszczyk  1F - Członek RR   

7. Anna Maria Kuś   2B - Członek RR  

8. Ewa Ogłozińska   3D - Członek RR  

9. Katarzyna Gębska   4A - Członek RR 

10. Ewa Woźniczka   2D - Członek RR 

11. Monika Pojda-Dziekońska  1C - Członek RR 

12. Anna Marcinaik   3C - Członek RR 

13. Izabela Watanabe   1A - Członek RR 

14. Agnieszka Kancner-Kowalik  3A - Gość 

15. Artur Forma       - Gość SPS 

Zebranie prowadziła  Przewodnicząca Rady Rodziców.  

Na początek zebrania Przewodnicząca  przedstawiła sprawy finansowe tj. bieżące przychody 

w postaci wpłat składek na rzecz Rady Rodziców w poszczególnych klasach wraz ze 

wskazaniem procentowego udziału wpłat w stosunku do kwot zadeklarowanych przez 

rodziców oraz sprawozdanie z wykonania planu dochodów i wydatków RR do 31.12.2023 

roku, które stanowią załącznik do protokołu. 

Następnie Rada Rodziców rozpoczęła opiniowania wniosków: 

- wniosek Rady Młodzieżowej szkoły - kosztorys wydatków Rady Młodzieżowej 2023/24 

został szczegółowo wyjaśniony przez przedstawicieli Rady Młodzieżowej - obejmuje wydatki 

na wydarzenia organizowane przez RM (listy, Walentynki, Tłusty Czwartek,  Dzień Kobiet, 

Dzień Chłopaka, Turniej siatkówki i piłki nożnej, święta Państwowe, Dni tematyczne i 

pozostałe wydatki) -> Rada Rodziców wyraziła zgodę na łączną kwotę 2.500,00 zł, 

jednocześnie zawnioskowała o wyłączenie z kosztorysy RM wydatków na zakup stojaków na 

flagi i drzewców, których zakup winien zostać zawnioskowany osobno przez dyrekcję szkoły. 



- wniosek uczennicy szkoły o zwrot wydatku za rekwizyt na występ Kawiarenki Literackiej w 

Teatrze Śląskim -> Rada Rodziców odrzuciła wniosek ze względu na braki formalne 

dokumentu źródłowego (faktura wystawiona na osobę prywatną). 

Następnie toczyła się luźna dyskusja o bieżących problemach w klasach. 

Na koniec wyznaczony został termin kolejnego spotkania  Rady Rodziców na dzień:  

05 marca 2024 r. godz. 18.00 

 


